

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelsemöte 9 maj november

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll 9 maj.pdf

Storlek: 176981 byte

Hashvärde SHA256:

10e8571afed80460ece1654aa0463b25d4c56ccc9fc0287f112b7835a0d5a9ec

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.*

*För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

Marie Jeanette Hedberg

Signerat med BankID 2023-08-17 11:25 Ref: 42bf3769-c08c-4288-b76a-5d3df2cca5e7

Emma Amanda Mårtensdotter

Signerat med BankID 2023-08-17 07:53 Ref: d383fcb8-892b-49d5-a3b0-d85b43e50f1c

THOMAS MAGNUSSON

Signerat med BankID 2023-08-16 11:36 Ref: 3041e86d-c8a9-49aa-bee2-74265e8c42f4





## Protokoll fört vid styrelsemöte för Hallands Ridsportförbund den 9 maj 2023 på Falkenbergssortens ryttaförening.

**Närvarande:** Thomas Magnusson, Karolina Svensson, Emma Mårtensdotter, Matilda Josse och Eva Åkerström (del av tid).

**Närvarande via Teams:** Emelie Andersson.

**Adjungerande:** Jeanette Hedberg

**Inte närvarande:** Jennie Dahlström, Lasse Åkerström, Maud Delling, Linnea Bäckman, Thyra Romberg och Camilla Stiernflycht.

Innan mötet startade var Åsa Agmyr med och informerade om sitt arbete med SISU och vad vi kan få för hjälp och bidrag från dom.

- 1. Mötets öppnande,** Thomas hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte.
- 2. Dagordningen,** godkändes.
- 3. Protokolljusterare,** till att justera dagens protokoll valdes Emma Mårtensdotter.
- 4. Föregående mötesprotokoll,** inget att erinra.
- 5. Ekonomin,** vi gör en ekonomirapport till nästa möte.
- 6. Kansliet,** Jeanette och Maud har varit på besökskonferens i Stockholm. Det blev två inspirerande dagar där de fick besöka Swartlings ridskola och K1. Nästa vecka åker Jeanette på tjänstemannaträff två dagar till Stockholm. Alla distriktskonsulenter är inbjudna samt anställda på Svenska rf. Den 5-8 juni har Jeanette semester samt v 29-31.
- 7. DUS,** tyvärr får de ställa in sin föreläsning med Klara Lidén Kiraly som skulle varit till helgen på grund av för få anmälda. De upplever att det är svårt att nå fram till ungdomarna ute på föreningarna. Till sommaren planerar de in en träff och bjuda in till en träff med fler sporter än bara ridklubbar. Efter träningshelgen med SISU har de märkt att det är bra att blanda sporter där man kan inspirera och inspireras av andra sporter.

**8. Distriktsombudsperson,** Emma Mårtensdotter tar över efter Johanna Halldén. Thomas kontakter Camilla Stiernflycht och hör om hon också skulle vara intresserad av att hjälpa Emma.

### 9. Rapporter (RAS, TS)

**RAS,** planerar för att skapa ett nätverk för verksamhetschefer och ridskoleansvariga i sommar. Tema kommer att vara personalfrågor och drift där man pratar om nyckeltal, system och utbyter idéer.

I oktober kommer det att bli fortbildning för alla som är aktiva inom ridutbildning där fokus kommer ligga på lektionsplanering och grundridning.

I november kommer alla föreningar att bjudas in till en träff med temat "När olyckan är framme" för att förebygga säkerhetsarbete och krishantering.

**TS,** Hallandscupen är igång och det är många som anmält sig. Till hösten blir det final för de 10 med bäst resultat på häst och nivå, samt de 5 med bäst resultat i varje kategori och nivå på ponny.

Vi kommer göra ett nytt försök med Rytтарutveckling höst där vi höjer åldern till 16-28 år.

TS planerar för en föreläsning med Nina Känsälä till hösten.

### 10. Övriga frågor

**a) Sammanfattning stämman 2023** – Thomas och Karolina redogjorde för stämman som var den 6 maj. Det blev en lång dag och lite krångel med uppkopplingen. Våra motioner röstades inte fram som önskat men det känns som att vi trots allt gjort nytta och väckt tankar ute i distrikten och föreningar.

Till nästa stämma föreslog mötet att vi tillsätter en grupp i god tid som kan jobba med motioner och nomineringar.

**b) Arrangörsstöd allsvenskan** – TS föreslår att arrangörer vid hopptävling där det inte är individuell start, ska få ersättning med 1.5 gånger arrangörsstödet. Mötet beslutar att göra enligt TS förslag.

**c) Bidrag till våra föreningar** – Mötet beslutade att vi ska införa ett bidrag till våra föreningar som har fått oväntade, fördyrande kostnader. Vi har fått ett återstartsstöd från förbundet på 98 000;- och mötet beslutade att även lägga till 52 000;- ur egna medel för att finansiera bidraget. En förening kan få ersättning med max 15 000;- . Karolina skriver ihop ett förslag och mailar ut till alla i styrelsen.

**d) Verksamhetsstöd från Sv RF** – Ansökan till verksamhetsstödet ska vara inskickad senast den 10 juni. Jeanette skickar ut kriterierna för stödet till alla i styrelsen som sen får skicka tillbaka om man har förslag på något bra projekt vi kan söka medel för.

**e) Nyhetsbrev** – De sektioner som önskar ha med några punkter i nyhetsbrevet får skicka underlag till Jeanette senast den 25 maj. Brevet kommer att gå ut i början på juni.

**11. Nästa möte,** Alla förtroendevalda är inbjudna till en sommarträff på TMAC den 18 juni kl. 17.00. Nästa styrelsemöte är de 22 augusti kl 19.00.

**12.** Thomas tackade för visat intresse och avslutade dagens möte.

---

Thomas Magnusson, ordförande

---

Emma Mårtensdotter, justeringsman

---

Jeanette Hedberg, sekreterare

2023-05-09